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Zagreb, 05. srpnja 2019. 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

5. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2018./2019. održane 4. srpnja 2019. godine, u predavaonici B-
316 (KOTKA) Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a s 
početkom u 09:00 sati. 
 
5. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:15. 
 
Dekanica Fakulteta pozdravlja prisutne članove. 
Dekanica Fakulteta utvrđuje kvorum i utvrđuje da je na sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 
49 članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, te se sjednica može 
održati. Naknadno je došlo još 2 člana Fakultetskog vijeća.  
Dekanica Fakulteta obavještava Fakultetsko vijeće da se ispričalo 3 člana vijeća i 3 studenta. 
 
 
Dnevni red : 
 

 

1. Realizacija projekta “MI-TSRC” u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa 

2. Razno 

 
 
 

Ad 1 
 

Realizacija projekta “MI-TSRC” u kontekstu imovinsko-pravnih odnosa 
 

 
Dekanica Fakulteta otvara 5. izvanrednu tematsku sjednicu Fakultetskog vijeća koja je vezana 
uz infrastrukturni projekt naše sastavnice, modernizacija infrastrukture našeg TSRC-a. 
Dekanica Fakulteta pozdravlja gđu. Rominu Veljaču, stručnjakinju za nekretninske poslove, 
koja u svim predmetima zastupa našu sastavnicu zajedno s našim odvjetničkim timom. Zbog 
važnosti tematike 5. izvanredne sjednice, Dekanica Fakulteta ističe da je bilo izrazito bitno 
održati ovu sjednicu prije 8. srpnja 2019. godine, odnosno prije održavanja sastanka u 
Ministarstvu znanosti i obrazovanja, na kojem će biti prisutan i naš odvjetnički tim. Dekanica 
Fakulteta navodi kako su s odvjetničkim timom održani brojni sastanci na kojima su naši 
odvjetnici iznijeli svoja mišljenja. Odvjetnički tim naše sastavnice će u potpunosti biti 
obaviješten o zaključcima koji će biti donijeti na ovoj sjednici. Dekanica Fakulteta napominje 
da je cjelokupna dokumentacija, kronološki posložena, a vezana uz ovaj predmet objavljena 
jučer na Merlinu. 



2 

 

Dekanica Fakulteta obavještava članove Fakultetskog vijeća kako je proces započeo u ožujku 
2019. godine, temeljem izvođenja građevinskih radova na lokaciji Savska. Kada se pojavilo 
pitanje električnih kablova i prekida internetske mreže Dekanicu Fakulteta je kontaktirao dekan 
FKIT-a, prof. dr. sc. Tomislav Bolanča te iznio određene prijepore vezane uz projekt “MI-
TSRC”. Zbog nastale situacije sadašnja Uprava Fakulteta je osjetila potrebu za održavanjem 
izvanredne sjednice na kojoj će Fakultetsko vijeće iznijeti svoje mišljenje, a sve s ciljem 
donošenja ispravnih odluka i zaključaka. Nakon telefonskog razgovora s prof. emeritusom dr. 
sc. Soljačićem, 01. srpnja 2019. godine, u prostorijama Dekanata održan je sastanak s 
odvjetničkim i prodekanskim timom te uvaženim prof. emeritusom dr. sc. Soljačićem, kako bi 
navedeni profesor upoznao naš tim s genezom i historijatom navedenih događanja. Dekanica 
Fakulteta ističe da je prikupljanje cjelokupne dokumentacije bio dugotrajan proces, zbog čega 
je izvanredna sjednica sazvana danas, dok su u međuvremenu održani sastanci u SAFU-u, 
kao savjetodavnom tijelu projekta i Ministarstvu znanosti i obrazovanja. Dekanica Fakulteta 
napominje da je zaprimila poziv od državnog tajnika, gospodina Tome Antičića, za održavanje 
novog sastanka u Ministarstvu znanosti i obrazovanja, koji je zakazan za 08. srpnja 2019. 
godine s početkom u 15:00 sati. Na navedenom sastanku će prisustvovati dekan prof. dr. sc. 
Bolanča, zajedno sa svojim cijelim prodekanskim i odvjetničkim timom. Cjelokupan 
prodekanski i odvjetnički tim naše sastavnice, zajedno s gđom. Veljačom i voditeljicom 
projekta prof. dr. sc. Bischof će također prisustvovati sastanku. Dekanica Fakulteta naglašava 
da će na spomenutom sastanku zatražiti pomoć i stručno mišljenje nadležnih stručnjaka iz 
Ministarstva znanosti i obrazovanja, kao najvišeg tijela nadležnog za provođenje EU projekata. 
Dekanica Fakulteta ističe da se sadašnja Uprava Fakulteta našla u najnezahvalnijoj poziciji, 
budući da je investitor projekta Tekstilno-tehnološki fakultet zastupan po Dekanu Fakulteta. U 
slučajevima prijepora s čelnikom drugog fakulteta, svaki odgovoran i oprezan čelnik institucije 
mora sagledati cjelokupnu situaciju i dokumentaciju, obaviti niz sastanaka, sazvati izvanrednu 
sjednicu Vijeća te tražiti mišljenje i odluku Fakultetskog vijeća. Dekanica Fakulteta navodi da 
će odluku Fakultetskog vijeća zastupati na sastanku koji će se održati 08. srpnja 2019. godine 
u Ministarstvu znanosti i obrazovanja. 
Dekanica Fakulteta naglašava da je potrebno s oprezom potpisivati dokumente vezane uz 
ovaj projekt. Prijepori se javljaju oko 69 m2 zgrade koja je vezana uz našu zgradu koju sada 
obnavljamo, a koja je u posjedu Fakulteta kemijskog inženjerstva i tehnologije. Kako bi naša 
sastavnica dobila projekt 2015. godine, bilo je potrebno dobiti suglasnost Fakulteta kemijskog 
inženjerstva i tehnologije. Uvidom u posjedovni ili prijavni list iz 1996. godine i katastarskih 
izvadaka utvrđeno je da je navedena lokacija u posjedu Rektorata Sveučilišta u Zagrebu, 
Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu, Fakulteta kemijskog inženjerstva i tehnologije 
Sveučilišta u Zagrebu i Tekstilno-tehnološkog fakulteta Sveučilišta u Zagrebu. Istraživanjem 
dokumentacije nastale prije 1996. godine utvrđeno je da zapisi o posjedu ne postoje. Na 
sastanku održanom 1996. godine s Rektoratom Sveučilišta čestice i kvadrature su podijeljene 
između 4 navedene institucije. Nužno je razlikovati imovinskopravnu terminologiju posjeda, 
vlasništva i korištenja, budući da pravo vlasništva na lokaciji u Savskoj nije riješeno. U ovom 
trenutku nema vlasnika navedene lokacije, s čime je upoznat i dekan prof. dr. sc. Bolanča, 
dakle govori se o posjedu. 
Izjava bivšeg dekana Fakulteta kemijskog inženjerstva i tehnologije, prof. dr. sc. Brune Zelića, 
iz 2015. godine, na kojoj se trebala temeljiti projektna dokumentacija za projekt, govori o 
terminologiji korištenja, odnosno da je Tekstilno-tehnološki fakultet dao spornih 69 m2 FKIT-u 
na korištenje. Dekan prof. dr. sc. Bolanča, kao sporno ističe izjavu prof. dr. sc. Zelića da je 
TTF dao FKIT-u na korištenje 69 m2. Dekanica Fakulteta predmnijeva da je dekan prof. dr. sc. 
Bolanča s svojim timom proučio cjelokupnu dokumentaciju, koja se mogla pribaviti iz arhive 
Rektorata. Dekan prof. dr. sc. Bolanča osporava izjavu prof. dr. sc. Zelića u dijelu iz kojeg 
proizlazi da je TTF dao FKIT-u na korištenje 69 m2. 
Dekanica Fakulteta ističe da Uprava Fakulteta želi razriješiti situaciju na način da se projekt 
dovrši, te da se spriječe daljnji prijepori s Fakultetom kemijskog inženjerstva i tehnologije. 
Ukoliko u mandatu sadašnje Uprave budu razriješeni svi prijepori, Uprava Fakulteta će krenuti 
rješavati pitanje prava vlasništva na lokaciji Savska, kako bi se u zemljišnoknjižnom izvatku 
zabilježilo ono što pripada našoj sastavnici. Dokumentacija koju posjedujemo iz 1996. godine 
je dobar temelj za stjecanje prava vlasništva nad kvadratima koje posjedujemo. 
Dekanica Fakulteta moli Fakultetsko vijeće da ozbiljno shvati sadašnju poziciju TTF-a, 
njezinog čelnika i Uprave, te ističe da ne želi potpisivati dokumente koji se ne temelje na 
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pravnim činjenicama, odnosno dokumente temeljem kojih bi se u budućnosti mogli pokretati 
parnični postupci. Zbog navedenog Dekanica Fakulteta traži mišljenje Fakultetskog vijeća i 
Ministarstva znanosti i obrazovanja, te ističe da će se očitovati Rektoru Sveučilišta dopisom 
koji će temeljiti na postojećoj dokumentaciji, odnosno Zapisniku 5. izvanredne sjednice 
Fakultetskog vijeća i Zapisniku sa sastanka u Ministarstvu znanosti i obrazovanja koji će se 
održati 08. srpnja 2019. godine. Stav dekana prof. dr. sc. Bolanče je da se projektna 
dokumentacija zasniva na činjenicama koje nisu istinite, te kao čelnik svoje institucije želi 
zaštititi „svoje“ kvadrate. Uprava Fakulteta se dopisima obraćala dekanu prof. dr. sc. Bolanči, 
te u njima isticala želju za mirnim rješavanjem spora za dobrobit obje institucije. 
Dekanica Fakulteta ističe da je dekan prof. dr. sc. Bolanča nakon zaprimanja prvog dopisa 
naše Uprave, koji je sadržavao poziv za suradnju, prijavio državnom inspektoratu odnosno 
Odjelu građevinskog inspektorata, izvođenje nedozvoljenih radova na lokaciji Savska na dijelu 
zgrade koji je u posjedu FKIT-a. Nakon navedene prijave uslijedili su sastanci u SAFU-u i 
Ministarstvu znanosti i obrazovanja, koji su rezultirali sastavljanjem prijedloga Sporazuma, 
kojim se pokušalo riješiti prijepor. Dekan prof. dr. sc. Bolanča je izjavio da navedeni Sporazum 
ne može potpisati prije konzultiranja sa svojim odvjetničkim uredom i Fakultetskim vijećem. 
Dekanica Fakulteta daje riječ voditeljici projekta “MI-TSRC”, prof. dr. sc. Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof ističe da realizacija projekta “MI-TSRC” ni u kojem slučaju nije 
povezana uz rješavanje imovinskopravnih odnosa, te da na ovoj sjednici na kojoj se raspravlja 
o imovinskopravnim odnosima nije prisutan nitko od našeg odvjetničkog ureda. Prof. dr. sc. 
Bischof bi voljela da pravnici iznesu tumačenje cjelokupne dokumentacije, pogotovo članovima 
Fakultetskog vijeća koji nisu upoznati s problematikom i koji su materijale za Vijeće zaprimili 
jučer zbog čega ih nisu stigli proučiti. SAFU ne zahtjeva nikakve dokumente već iz zahtjeva 
Ministarstvo znanosti obrazovanja. Prof. dr. sc. Sandra Bischof moli da se prikaže zabilježba 
sa sastanka iz Ministarstva znanosti i obrazovanja, na kojem je profesorica sudjelovala kao 
voditelj projekta. Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da je na navedenom sastanku Dekanica 
Fakulteta zauzela stav kojim podržava stav dekana prof. dr. sc. Bolanče čime je stavila sumnju 
na dokumentaciju vezanu uz projekt, te dobila zadatak da svu dokumentaciju dostavi 
Ministarstvu koje odlučuje o daljnjoj realizaciji projekta, dok SAFU odlučuje o daljnjem 
financiranju projekta. Ministarstvo znanosti i obrazovanja je izjavilo da se izjava koju je 
potpisao bivši dekan prof. dr. sc. Zelić ne može mijenjati, te se izjava prof. dr. sc. Zelića može 
proglasiti nevažećom isključivo na sudu na način da se prof. dr. sc. Zelića proglasi 
neuračunljivim. Procedura da se dokumentacija mijenja temeljem dogovora dekana nije 
pravno ispravna. Ako je Dekanica Fakulteta krenula u smjeru da se izjava promijeni, 
Ministarstvo znanosti i obrazovanja se izjasnilo da se takve izmjene dostave Ministarstvu na 
prethodni uvid budući da našu sastavnicu to u konačnici može koštati 10,6 milijuna kuna. 
Također, Ministarstvu ni najmanje nije bilo simpatično kada je Dekanica Fakulteta izjavila da 
sumnja u dokumentaciju, budući da time procedura koju provodi Ministarstvo, odnosno 
ocjenjivanje projekta postaje upitna. Prof. dr. sc. Sandra Bischof smatra razumljivim činjenicu 
da je dekan prof. dr. sc. Bolanča krenuo u ispitivanje nastale situacije u SAFU – u i 
Ministarstvu budući da ima nedoumica. Budući da je sumnju u dokumentaciju izrazila i 
Dekanica naše sastavnice Ministarstvo je zatražilo od Dekanice Fakulteta eksplicitno 
izjašnjavanje da li izjavu prof. dr. sc. Zelića smatra važećom, u protivnom ukoliko izjavu ne 
smatra važećom provedba projekta je ugrožena. Zbog štete koja bi mogla nastati bilo bi dobro 
da smo od našeg odvjetničkog ureda zaprimili određeni naputak za postupanje. Prof. dr. sc. 
Sandra Bischof moli da se prikaže zadnji stavak čl.3 prijedloga Sporazuma iz dostavljenih 
materijala, koji je profesorici sporan, a koji glasi „Suglasno se utvrđuje da je na nadograđenom 
dijelu KIT koji se nalazi na katu, na čestici 8237, prije započete rekonstrukcije zaposjeo 
tavanski prostor, ali ne postoji dokumentacija kojom bi stranke regulirale međusobna prava i 
obveze.“ Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da uvodimo tavanski prostor koji nije niti postojao, 
trenutačno stanje upisa govori da je na česticu 7 upisan FKIT, čime su očigledno krenuli  
smjeru dobivanja čitave vertikale. Riječ je o našem laboratoriju koji se nalazi na prvom katu, u 
kojem je 1996. godine uspješno proveden tadašnji projekt u vrijednosti od 300.000 kn, za čiju 
provedbu je dobivena suglasnost Rektorata, a FKIT se nije spominjao kao vlasnik prostora. 
TTF je dakle investirao u navedeni prostor i sve iznad njega, i sada investiramo u tavan. 
Uvođenjem ovog stavka TTF otvara vrata FKIT-u u postupku dobivanja vlasništva. Prof. dr. sc. 
Sandra Bischof također navodi čl. 4, st. 1 kojim TTF izjavljuje da FKIT zadržava pošten, istinit i 
zakonit posjed zgrade, u površini 69 m2 kojim pogodujemo FKIT-u u postupku dobivanja 
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vlasništva. Prof. dr. sc. Sandra Bischof navodi da FKIT ne može imati pošten, istinit i zakonit 
posjed budući da ne plaća niti struju niti vodu, dok TTF cijelo vrijeme investira u navedeni 
prostor. Prof. dr. sc. Sandra Bischof također naglašava čl. 5, st.1, kojim navodimo da ćemo 
FKIT-u dati i dio laboratorija na prvom katu, bez da znamo koliko kvadrata ćemo upisati u 
Sporazum. Prof. dr. sc. Bischof naglašava da je navedeni Sporazum izuzetno štetan za  našu 
instituciju te preporučuje Dekanici Fakulteta i članovima Fakultetskog vijeća da se ovakav 
Sporazum ne potpisuje. Prof. dr. sc. Bischof ističe da se, kao bivša dekanica ograđuje u 
slučaju bilo kakve vrste budućih sporova vezanih za utvrđivanja vlasništva. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da prof. dr. sc. Bischof ekstrahira pojedine činjenice te ih na svoj 
način interpretira i napominje da je 5. izvanredna sjednica sazvana s ciljem da Fakultetsko 
vijeće iznese svoje prijedloge i naputke vezane uz zastupanje Fakulteta izvan institucije. 
Cjelokupna dokumentacija je proslijeđena Fakultetskom vijeću, te ju je potrebno detaljno 
iščitavati u kombinatorici. Dekanica Fakulteta smatra da nije mogla postupiti bolje nego što je 
postupila, te da je kao čelnik Fakulteta mogla potpisivati razne dokumente bez da Fakultetsko 
vijeće upozna s situacijom i pri tome naglašava da to nije način rada koji Dekanica zastupa. 
Dekanica Fakulteta ponovno naglašava da Uprava Fakulteta djeluje s ciljem uspješnog 
završetka projekta, što je bivša dekanica prof. dr. sc. Bishof mogla uvidjeti budući da je 
prisustvovala na svim sastancima koji su održani izvan institucije. No, ako druga sastavnica 
Sveučilišta vrlo determinirano zaprijeti našoj sastavnici svojim odvjetničkim timom te proziva 
Upravu TTF-a da se projektna dokumentacija temelji na lažnoj dokumentaciji, te izjave 
moramo uzeti u obzir i javno reagirati. Činjenica da prof. dr. sc. Bischof izražava nedoumicu na 
Fakultetskom vijeću zbog neprisustva našeg odvjetničkog tima navodi Dekanicu fakulteta do 
zaključka da prof. dr. sc. Bischof nije pažljivo slušala uvodno izlaganje Dekanice, u kojem je 
naglasila da Uprava Fakulteta održava niz sastanaka s našim odvjetničkim timom koji je u 
potpunosti upoznat sa cjelokupnom situacijom. Dekanica Fakulteta napominje da je sjednica 
Fakultetskog vijeća prilagođena boravku prof. dr. sc. Bischof u Portugalu. Budući da će se o 
navedenoj temi raspravljati i na budućim sjednicama Fakultetskog vijeća, naši odvjetnici će biti 
pozvani na iste. 
Dekanica Fakulteta navodi segmente koji su prema njezinom mišljenju srž problema, te čita 
Fakultetskom vijeću zaprimljeni dopis dekana prof. dr. sc. Bolanče od 09. svibnja 2019. 
godine, dopis Dekanice Fakulteta TTF-a od 27. svibnja 2019. godine kojim se očituje na dopis 
dekana prof. dr. sc. Bolanče. Iz dopisa Dekanice Fakulteta vidljivi su uloženi napori sadašnje 
Uprave da se projekt nastavi, no nemoguće je zanemariti reakcije i procese koji se zbivaju na 
Fakultetu kemijskog inženjerstva i tehnologije. Dekanica Fakulteta čita dopis dekana prof dr. 
sc. Bolanče koji je upućen 03. lipnja 2019. godine državnom inspektoratu, a nakon zaprimanja 
miroljubivog i suradnog dopisa Dekanice Fakulteta naše sastavnice. U okviru dopisa dekana 
prof. dr. sc. Bolanče Ministarstvo znanosti i obrazovanja posjeduje sve priloge i cjelokupnu 
dokumentaciju, te je 10. lipnja 2019. godine održan sastanak u  Ministarstvu znanosti i 
obrazovanja kako bi nas Ministarstvo uputilo u daljnje postupanje. Sastanak je održan bez 
prisustva dekana prof. dr. sc. Bolanče, budući da je dekan prof. dr. sc. Bolanča prisustvovao 
drugom sastanku u Ministarstvu bez nas. Dekanica Fakulteta čita zapisnik s održanog 
sastanka i navodi da je zaprimila poziv na sastanak u Ministarstvu radi očitovanja na tvrdnje 
prof. dr. sc. Bolanče koje je on iznio na sastanku u Ministarstvu, a koji je održan bez našeg 
prisustva. 
Dekanica Fakulteta ponavlja da će sadašnja Uprava učiniti sve da se projekt dovrši, te da će 
pritom zatražiti pomoć Rektora i Ministarstva ali da neće potpisivati dokumentaciju zbog koje bi 
u budućnosti mogla odgovarati u parničnim postupcima. Investitor projekta je Fakultet, 
zastupan po dekanu, dok voditelj projekta nije pravno odgovorna osoba, već odgovara samo 
za priloženu projektnu dokumentaciju. Dekanica Fakulteta napominje da se nije odazvala na 
poziv Ministarstva da se izjasni da li je postojeća izjava važeća, budući da je daljnji tijek 
događanja upućivao na činjenicu da se intenzitet procesa na FKIT- u nastavlja, kao i zbog 
dogovaranja Fakultetskog vijeća i sastanka u Ministarstvu. Dakle, ne stoji izjava prof. dr. sc. 
Bischof da sadašnja Uprava želi ugroziti projekt. Dekanica Fakulteta naglašava da nije 
potpisala da je izjava bivšeg dekana prof. dr. sc. Zelića nevažeća te napominje da ne želi 
potpisivati mnoge dokumente budući da u skladu s projektnim ugovorom sve prijepore koji 
nastaju tijekom izvođenje projekta (poput kašnjenja, izvođenja drugih građevinskih radova koji 
nisu opisani u projektnoj dokumentaciji ili ovakvih prijepora koji su se javili s FKIT-om) idu na 
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trošak Fakulteta, što znači da ukoliko projekt bude ugrožen, trošak projekta mora vratiti 
Fakultet. Naša sastavnica takav novac nema. Navedeni projekt je akontacijski, što znači da 
TTF prvo daje novac koji nam se kasnije refundira. Dekanica napominje da će se i TTF 
pozicionirati po pitanju vlasništva, te da će do kraja godine dokazati da se pitanje 
imovinskopravnih odnosa i prijepora ne može rješavati kao što je činjeno do sada, samo 
putem stručnjaka pravne struke. Navedena pitanja se mogu rješavati samo u sinergiji između 
odvjetničkih stručnjaka i stručnjaka za nekretnine.  
 
Dekanica Fakulteta daje kratko riječ prof. dr. sc. Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof napominje da je bivša Uprava Fakulteta poduzimala radnje u skladu s 
ovlaštenim građevinskim vještakom, te da zgrada u Savskoj nije legalizirana samo u suradnji s 
odvjetničkim timom i moli Dekanicu Fakulteta da ne naglašava da je bivša Uprava TTF-a 
poduzimala radnje bez suglasnosti onih koji su trebali biti uključeni u iste. 
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gđi. Veljači. 
Gđa. Veljača napominje da se stjecajem životnih okolnosti dugi niz godina bavi ovakvim 
poslom, te da je također radila i sa Fakultetom strojarstva i brodogradnje 2015. godine, kada 
su uspješno okončali upis njihovog prava vlasništva radi realizacije EU projekata. 
Gđa. Veljača naglašava da je suprotno tvrdnji prof. dr. sc. Bischof  realizacija svakog 
europskog projekta povezana sa imovinskopravnim odnosima. U protivnom prof. dr. sc. 
Bischof ne bi bila potrebna izjava prof. dr. sc. Zelića, odnosno ne bi trebala dokazivati 
katastarsko i posjedovno stanje nekretnine. Za nekretninu u Savskoj je iznimno propisana 
mogućnost dobivanja sredstava iz EU fondova na temelju prava korištenja odnosno upisanog 
posjeda. Iz proučene dokumentacije je vidljivo i da je prije dobivanja projekta postojala 
nedoumica vezana za dokumentacija za tu lokaciju te je vidljivo da su izjavom koja je danas 
prijepor, pokrivene neke stvari koje su upisane u javnim evidencijama. Gđa. Veljača napominje 
da je bila prisutna na sastanku koji je prije 2 dana održan s prof. emeritus dr. sc. Soljačićem, a 
na kojem je prof. emeritus dr. sc. Soljačić iznio činjenice iz bivših vremena, od 1963.-1996. 
godine. Moramo se pozivati isključivo na dokumentaciju koju imamo, a riječ je o dokumentaciji 
iz 1996. godine koja je krenula upisom zgrada i dvorišta Rektorata koji je tada bio upisan na 
svim česticama, a te su se zgrade podijelile na 3 fakulteta i Rektorat Sveučilišta. Iz tog razloga 
je prof. dr. sc. Bischof trebala izjavu bivšeg dekana, koja mora vrijediti i koja pravno vrijedi te ju 
ni u kojem slučaju ne možemo smatrati nevažećom. Također moramo uvažiti činjenicu da je 
navedena izjava osporena od strane sadašnjeg dekana FKIT-a. Projekt TTF-a je u provedbi  a 
sadašnja Uprava pokušava napraviti iskorak na način da se projekt kvalitetno završi te da se 
riješe vlasnički odnosi koji nisu definirani, budući da zemljišna knjiga za tu lokaciju ne postoji, 
ali postoji spor na toj nekretnini od 1995. godine, a koji je 2011. godine stavljen u mirovanje 
zbog razloga sto je sud utvrdio da ne postoji mogućnost da se spor okonča dok se zemljišna 
knjiga ne obnovi. Jedina dokumentacija iz 1996. godine koju TTF ima govori da  FKIT i TTF 
dijele zgradu. Gđa. Veljača je prisustvovala sastancima u Ministarstvu na kojima je gđa. 
Varjačić izjavila da je bilo jako važno na takvoj lokaciji za koju zemljišna knjiga ne postoji 
striktno definirati omjer pitanja vlasništva kako bi se tražila sredstva za takav projekt, a 
navedeno je odgovornost institucije.  
Gđa. Veljača upozorava da se bivša Uprava TTF-a u 8. mjesecu 2015. godine očitovala 
Ministarstvu obrazovanja i sporta – predmet: dopuna projektnog prijedloga Infrastrukturni 
projekt „Modernizacija infrastrukture TSRC-a“. Gđa. Veljača navodi da je sljedeća rečenica 
izrazito bitna: „provođenjem postupka legalizacije i postupka usklađenja omogućiti će se 
formiranje građevinske čestice ispod predmetne poslovne zgrade, a time i upis TTF-a kao 
vlasnika predmetne nekretnine sve sukladno važećim propisima“. Gđa. Veljača napominje 
kako je provedena legalizacija, ali da po pitanju upisa vlasništva ili posjeda u katastarski 
operat 4 godine nije poduzeto ništa. Gđa. Veljača čita dokument izdan 2017. godine od 
Gradskog ureda za katastar, i navodi da je tijekom pripremanja dokumentacije za projekt 
odvjetničko društvo Krsnik i partneri, odnosno odvjetnica Jasmina Češo-Žanić zatražila da se 
dostavi povijest promjena na česticama, iz koje je vidljivo da je 1996. godine Rektorat podijelio 
čestice na onu koja pripada TTF-u površine 206 m2 i onu od 69 m2 koja pripada FKIT-u. 
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Dakle, od prof. dr. sc. Bischof se tražilo dostavljanje dokumentaciju koja potvrđuje da 69 m2 
pripada TTF-u ili da je TTF dao FKIT-u taj dio prostora, te ovdje nastaje problem budući da 
takve dokumentacije nema. 
Dekanica Fakulteta dodaje da i dekan FKIT-a posjeduje sve ove dokumente koji se nalaze u 
katastarskom uredu, te da će navedene podatke koristiti i njegov odvjetnički ured. 
Dekanica Fakulteta postavlja upit Fakultetskom vijeću da li Vijeće kao moguće rješenje 
prihvaća da TTF prizna katastarsko stanje i moli dekana FKIT-a da više ne opstruira projekt. 
 
Dekanica daje kratku riječ prof. dr. sc. Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof napominje da je tadašnju dokumentaciju kao tadašnji dekan potpisala i iza 
nje odgovorno stoji. Odgovorno tvrdi da je bivša Uprava Fakulteta napravila sve što je mogla u 
danom trenutku, te da se pitanje vlasništva ne može rješavati dok se ne riješi knjiga položenih 
ugovora. Prof. dr. sc. Bischof napominje da ono što je tadašnja Uprava mogla provesti je 
legalizacija zgrade. Zgrada je službeno na čestici Tehničkog muzeja koji se upisao na čitavu 
česticu te je potrebno i to pitanje riješiti iako je i taj postupak već pokrenut. Prof. dr. sc. Bischof 
navodi kako joj je bila potrebna suglasnost FKIT-a jer je u prijavi projekta uključena i zamjena 
stolarije i fasada zajedničkog krova. Natječaj za projekt nije zahtijevao vlasnički list, te je naša 
dokumentacija apsolutno čista. Činjenica da se dekan FKIT-a raspitivao u Ministarstvu i 
SAFU-u, ne može osporiti projekt koji ide svojim tijekom. Prof. dr. sc. Bischof napominje da je 
fasada završena i da je jedino potrebno dovršiti prozore, i time će se sve aktivnosti ovog 
projekta dovršiti. Prof. dr. sc. Bischof naglašava da ne razumije zašto se kod Dekanice 
Fakulteta javlja stalna bojazan od odvjetničkih timova FKIT-a, budući da cjelokupna 
dokumentacija ide nama u prilog, te ponovno napominje da prijedlog Sporazuma ide isključivo 
u prilog FKIT-u, te da bi TTF trebao reagirati ukoliko se ovakva situacija nastavi i ukoliko 
nastane šteta zbog kašnjenja radova. Prof. dr. sc. Bischof naglašava da se ne trebamo bojati 
prijetnji i ucjena druge institucije. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da je prof. dr. sc. Bischof u zabludi. Prof. dr. sc. Bischof moli da je 
se tako ne oslovljava i naglašava da nije u zabludi već iznosi svoje mišljenje. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da prof. dr. sc. Bischof krivo interpretira, te da bivša dekanica TTF-
a nije prijavila projektnu dokumentaciju na temelju katastarskih izvadaka koje je gđa. Veljača 
pročitala, iako je bila u posjedu te dokumentacije.  
Dekanica Fakulteta objašnjava da je naziv KIT iz dokumentacije tadašnji naziv FKIT-a. 
Gđa. Veljača napominje prof. dr. sc. Bischof da njezina rečenica upućena Ministarstvu govori 
o tome da će legalizacija i postupak usklađenja omogućiti formiranje građevinske čestice na 
način da će se TTF upisati kao vlasnik predmetne nekretnine. Zakonski legalizacija ne definira 
imovinskopravne odnose. 
Prof. dr. sc. Bischof navodi da je navedeni dopis uputila Ministarstvu koje ionako nije 
zaduženo za rješavanje imovinskopravnih odnosa, te napominje da stoji iza sve 
dokumentacije koju je potpisala i dostavila Ministarstvu za projekt. 
Gđa. Veljača ističe da je problem nastao zbog rečenice prof. dr. sc. Bischof kojom tvrdi da je 
dostavila cjelokupnu dokumentaciju za projekt. 
 
Dekanica daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović.  
Prof. dr. sc. Edita Vujasinović otvoreno postavlja upit Dekanici Fakulteta: „ Za čiji tim vi igrate 
TTF-a ili FKIT-a?“. Prof. dr. sc. Edita Vujasinović navodi da dekan FKIT-a osporava izjavu 
svog bivšeg dekana prof. dr. sc. Zelića i naglašava da TTF posjeduje dokumentaciju za 
provođenje projekta koja je prošla evaluacije, kao što prolaze i svi drugi projekti. Dovođenje u 
opasnost da realizacija projekta ne bude na vrijeme odrađena je ono s čime članovi Vijeća 
trebaju biti upoznati. Prof. dr. sc. Vujasinović ističe da primarna želja TTF-a treba biti da se 
projekt završi čim prije. Prof. dr. sc. Vujasinović podsjeća Dekanicu Fakulteta da je na svojoj 1. 
redovitoj sjednici upravo ona čestitala prof. dr. sc. Bischof na tom dobivenom projektu. 
Imovinskopravni odnosi su jedno i u postupku su rješavanja od kad postoji TTF.  
Prof. dr. sc. Vujasinović moli da se jasno odredi da li će se TTF postaviti tako da će se radnje 
Uprave kretati u smjeru davanja podrške projektu ili će se rješavati imovinskopravni odnosi. 
Ukoliko će se rješavati imovinskopravni odnosi na Vijeću trebaju biti prisutni naši odvjetnici. 
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Prof. dr. sc. Vujasinović navodi da FKIT treba riješiti pitanje izjave prof. dr. sc. Zelića ukoliko 
se istoj protive. 
 
Dekanica daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk napominje da želi proučiti građevinsku dozvolu na koju se TTF 
poziva u Ugovoru od 12.9.1996. godine, a kojom je nadograđena zgrada u Savskoj budući da 
ona nije priložena u dokumentaciji za današnju sjednicu Fakultetskog vijeća. Izv. prof. dr. sc. 
Aniti Tarbuk nije razumljivo gdje je bio tavan na koji se FKIT poziva u svojim dopisima. 
Dekanica Fakulteta navodi da je postavljeno pitanje izv. prof. dr. sc. Tarbuk jako dobro te da tu 
dokumentaciju TTF posjeduje kao i sve računovodstvene dokumente i iznose, iz kojih proizlazi 
koliko je TTF ulagao u nadogradnju tlocrtnih 69 m2. Dekanica Fakulteta naglašava da će 
Uprava Fakulteta rješavati imovinskopravne odnosa temeljem navedene dokumentacije. 
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. art. Paulini Jazvić. 
Izv. prof. art. Paulina Jazvić postavlja upit da li će TTF snositi kakve posljedice ukoliko se 
sporni odnosi sada ne riješe, te da li postoji određeni rok kojim smo vezani za njihovo 
rješavanje. 
Dekanica Fakulteta napominje da riješeni vlasnički odnosi nisu preduvjet za dobivanje 
projekata, ali je za dobivanje projekta potrebno priložiti dokumentaciju iz katastra, koja je 
postojala prilikom prijave projekta.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Martinii Iri Glogar. 
Izv. prof. dr. sc. Glogar moli za pojašnjenje na koji se način u postojećem sporu pojavilo 
pitanje tavana i laboratorija koji se nalazi na prvom katu, te postavlja upit tko je izradio 
prijedlog ovog Sporazuma TTF ili FKIT. Ukoliko ga je TTF izradio izv. prof. dr. sc. Glogar 
postavlja upit zašto TTF predlaže da se FKIT-u ustupi udio površine na prvom katu. 
Dekanica Fakulteta napominje da Sporazum nije potpisan, te da je i dekan prof. dr. sc. 
Bolanča napomenuo da ga neće potpisati. Tavanski prostor se računa prema interpretaciji 
dekana prof. dr. sc. Bolanče s drugim koeficijentom, u 69 m2 koji se spominju u prijavnom listu 
iz 1996. godine računa se tlocrtno 59 m2 a sa tim koeficijentom dolazi tavan. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gđi. Veljači. 
Gđa. Veljača navodi da su prazne crte u Sporazumu u dogovoru s našim odvjetnicima 
ostavljene praznima da bi FKIT iskazao svoje apetite. Sporazum sadržava činjenice iz 
dokumentacije. 
Dekanica Fakulteta navodi da će Uprava Fakulteta voditi pregovore ovisno o tome što FKIT 
upiše na prazne crte, a u skladu s dokumentacijom. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Pušić moli da se prikaže str. 29 dokumenta koji je poslan Vijeću, gdje se nalazi 
izjava dekana prof. dr. sc. Bolanče kojom tvrdi da su laboratorij, predmetni prostor prizemlje i 
tavan oduvijek bili u posjedu FKIT-a, a u izjavi je navedeno da je prostor dobiven na korištenje 
od TTF-a. Prof. dr. sc. Pušić naglašava da izjava dekana prof. dr. sc. Bolanče nije točna i da 
moramo raditi na ispravnosti predmeta. Prof. dr. sc. Pušić napominje da u prilog njezine 
tvrdnje ide i građevinska činjenica da u laboratoriju TTF-a u Savskoj postoje vrata koja su 
spajala ta dva prostora i koja jasno pokazuju da je to bio jedan prostor. Prof. dr. sc. Pušić moli 
Dekanicu Fakulteta da Uprava argumentira i ovu problematiku u skladu sa stvarnim stanjem. 
Prof. dr. sc. Pušić moli da se prikaže str. 35 dokumenta koji je poslan Vijeću, te napominje da 
je zaključak iz Ministarstva ključan za današnje Vijeće. SAFU ističe da se postojeća izjava ne 
može mijenjati jer je ona dio dokumentacije temeljem koje je projekt odobren i financiran. Prof. 
dr. sc. Pušić ističe da se od TTF-a traži izjašnjavanje o tome da li je izjava važeća, što je 
nemoguće budući da je izjavu potpisao prof. dr. sc. Zelić a ne TTF. Jedno prof. dr. sc. Zelić 
može navedenu izjavu staviti van snage. Prof. dr. sc. Pušić ističe da je važno da projekt ide 
svojim slijedom, da se uspješno završi i da se naši nastavnici smjeste u svoje prostore u 
Savskoj. 
Dekanica Fakulteta ističe da je diskusija prof. dr. sc. Pušić dobronamjerna i konstruktivna. Ako 
TTF krene u bitku s FKIT-om Uprava Fakulteta će nastojati da sve što TTF-u pripada i 
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pripadne u konačnici. Srž problema nisu vlasnički odnosi, nego projektna dokumentacija 
odnosno katastarske činjenice na kojima je ona temeljena. Dekanica Fakulteta ističe da 
ukoliko će  prof. emeritus dr. sc. Ivo Soljačić htjeti potpisati izjavu da su vrata postojala i opisati 
koje su radnje poduzimane u razdoblju od 1962.-1996. Uprava Fakulteta će sročiti takvu 
ispravnu pravnu izjavu s kojom će moći djelovati.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. art. Paulini Jazvić. 
Izv. prof. art. Jazvić postavlja upit vezan za rok unutar kojeg se projekt mora završiti, te koje 
posljedice mogu nastati za TTF ukoliko se projekt ne završi u tom roku. 
Dekanica Fakulteta navodi da projekt završava u svibnju ili listopadu 2020. godine, dok 
građevinski radovi trebaju biti završeni u listopadu 2019. godine. Dekanica Fakulteta 
napominje da je 85% građevinskih radova završeno te da će se nakon njihovog završetka 
provesti unutarnje uređenje prostora, odnosno unos mjernih instrumenata i laboratorijske 
opreme. Dekanica Fakulteta napominje da su u SAFU-u bili održani sastanci vezani uz 
prijepore u odnosu na nadzornog inženjera i izvođačice radova direktorice tvrtke „Spektar 
gradnja“, budući da je direktorica navedene tvrtke napomenula da joj je od predviđenih 3.5 
milijuna kuna za izvršenih 80% građevinskih radova isplaćeno samo 500.000 kn. Dekanica 
Fakulteta navodi da se i spomenuti prijepori za sada polako rješavaju. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. art. Heleni Schultheis Edgeler. 
Doc. art. Helena Schultheis Edgeler postavlja upit da li se projektni radovi mogu završiti 
neovisno o postojećem sporu te kako je moguće nastaviti gradnju u Savskoj ako policija 
sprječava daljnje izvođenje radova.  
Prof. dr. sc. Bischof odgovara doc. art. Schultheis Edgeler da policija nema ingerenciju 
spriječiti izvođenje radova. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. emeritusu dr. sc. Ivi Soljačiću. 
Prof. emeritus dr. sc. Soljačić napominje da je TTF oduvijek sa FKIT-om imao dobre odnose. 
1963. godine se Fakultet elektrotehnike i računarstva, koji je koristio cijeli prostor u Savskoj , 
preselio  u novu zgradu, tako da su Tehnološki fakultet – Odjel kemijsko-tehnološki  i 
Građevinski fakultet naslijedili taj prostor, pri čemu su pojedini Zavodi dobili svoje prostore. 
Zavod za organsku kemijsku tehnologiju je dobio cijeli 2. kat, Zavod za elektrotehniku 1. kat,  a 
TTF je dobio zgradu u dvorištu. 1963. Prof. Bravar, predstojnik Zavoda za organsku 
tehnologiju je zatražio dio prostora za korištenje, koji mu je prof. dr. sc. Žerdik prepustio na 
korištenje, sukladno dogovoru da ga može koristiti sve dok isti prostor ne zatreba TTF-u. U 
jesen se kadrovska struktura počela mijenjati, i TTF je zatrebao taj prostor. Tada je prof. dr. 
sc. Bravar lukavo zagradio taj dio objašnjavajući da je nespretno da oni ulaze u svoj prostor 
preko našeg Zavoda. Tavan FKIT uopće nije koristio, on je bio potpuno odijeljen od toga 
prostora. FKIT je imao pristup tavanu samo kroz naš Zavod u slučaju popravaka krova, 
podizanja dimnjaka  i sličnih radova. 1996. godine su suvlasnici našeg prostora bili kemičari i 
građevinari kao što smo i mi bili suvlasnici njihovih, dakle svi su bili suvlasnici svih prostora. 
90-ih godina TTF je dobio određeni iznos sredstava za nadogradnju, koja su opravdana 
činjenicom da FKIT koristi naš prostor zbog čega je TTF-u potreban prostor za rad. Prof. 
emeritus dr. sc. Soljačić ističe da je TTF imao smo lijepe odnose s FKIT-om, te da je 
dogovoreno da će FKIT nama vratiti naše prostore kada mi ispraznimo njihove, poput prostora 
u Pierottijevoj. 
Dekanica Fakulteta ističe da je prof. emeritus dr. sc. Soljačić vrlo dobronamjeran i 
konstruktivan, te naglašava da će pitanje vlasništva nad prostorima koje je TTF imao na 
Marulićevom trgu i u Pierottijevoj biti teško dokazivo zbog niza dokumenata bivših Uprava 
TTF-a, u kojima je naznačeno da TTF izlazi iz tih prostorija. Dekanica Fakulteta  također ističe 
slučaj prof. dr. sc. Alke Mihelić-Bogdanić koja upravo napušta svoj kabinet iz Savske, 
suglasna da potpiše da taj prostor pripada FKIT-u, te da ga je koristila kao gost. 
Prof. emeritus dr. sc. Soljačić ističe da bi TTF mogao polagati pravo na pomoćne radionice, 
budući da se Zavod za automatiku odnosno regulaciju uselio u taj naš prostor, stoga bi 2/5 tih 
prostora trebali dobiti. 
Dekanica Fakulteta ističe da su se nekada odnosi rješavali dobrom suradnjom ali da danas to 
više nije moguće. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. emeriti dr. sc. Ana Mariji Grancarić. 
Prof. emerita dr. sc. Grancarić navodi da su ključne riječi iz dokumentacije da je FKIT-u  
prostor dan na korištenje te da ih se moramo držati. 
Gđa.Veljača napominje da je 1996. godine Rektorat podijelio nekretninu u Savskoj, te da su iz 
čestice br. 2 koja je pripala Rektoratu nastale čestice koje su pripale Građevinskom fakultetu, 
TTF-u, FKIT-u i Rektoratu.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Dubravku Rogaleu. 
Prof. dr. sc. Dubravko Rogale moli Upravu Fakulteta da ne donosi ishitrene odluke, te 
napominje da mu je drago da su prof. emerita dr. sc. Grancarić i prof. emeritus dr. sc. Soljačić 
nazočni na sjednici Vijeća, pogotovo jer je prof. emeritus dr. sc. Soljačić iznio jedan dio 
svjedočenja koji ide TTF-u u korist. Budući da je TTF došao zadnje crte obrane ne smijemo se 
pomicati unazad. Prof. dr. sc. Rogale napominje da je iz drugih izvora saznao da je TTF na 
lokaciji u Prilazu baruna Filipovića 28a kupio parcelu od potoka do izgrađenih zgrada, nakon 
čega su krenule otimačine prostora počevši od Tekstilne škole. Prof. dr. sc. Rogale ističe da je 
u svojem mandatu kao dekan TTF-a želio postići potpisivanje Sporazuma s ravnateljem 
Tekstilne škole, kako bi se sačuvao prostor tekstilaca, ali bez uspjeha. Problemi vezani uz 
pravo vlasništva se javljaju na svim lokacijama -  Savska, Varaždin i Prilaz baruna Filipovića 
28a. Prof. dr. sc. Rogale napominje da se osobno zalaže za nastavak gradnje prostora u 
Savskoj, te da postupci FKIT-a  štete i nama i njima, kao i Ministarstvu, Sveučilištu i Republici 
Hrvatskoj, što je nužno javno naglasiti. 
Teret dokazivanja je na FKIT-u, ne na nama, stoga ističe da nije za postizanje kompromisa s 
FKIT-om, iako cijeni dobronamjerno akademsko ponašanje čiji je cilj mirno rješavanje spora. 
Prof. dr. sc. Rogale napominje da više nema gentleman's agreementa, te smatra da treba 
pritisnuti FKIT jer TTF-u prijeti obustava radova i financijska katastrofa. Prof. dr. sc. Rogale 
vjeruje da će gđa. Veljača uložiti puno truda i sposobnosti da se situacija razriješi u našu 
korist. Prof. dr. sc. Rogale predlaže da se FKIT javno obavijesti da će ga TTF teretiti ukoliko 
dođe do kašnjenja vezanih za izvođenje radova i s tim financijskih problema. Budući da nas 
FKIT ucjenjuje nužno je sudskim putem tražiti naknadu štetu ukoliko ona nastane. 
Prof. dr. sc. Rogale naglašava da mu je žao što je bivša dekanica prof. dr. sc. Bischof 
stigmatizirana budući da se izborila da dođe do tog projekta. Prof. dr. sc. Rogale ističe da TTF 
mora poštivati, podržavati i stati iza svih svojih dekana, kao i iza sadašnje dekanice, te 
naglašava da prof. dr. sc. Pavlović daje punu podršku u njezinom radu. Vijeće je pljeskom 
pozdravilo stav prof. dr. sc. Rogalea. 
Dekanica Fakulteta zahvaljuje na vrlo suradnim i konstruktivnim izjavama prof. dr. sc. 
Rogalea, te navodi da je to i smisao ovog Fakultetskog vijeća. Dekanica Fakulteta navodi da 
će zastupati ovakvo mišljenje Vijeća na sastanku u Ministarstvu 08.07.2019. godine. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ doc. art. Heleni Schultheis Edgeler. 
Doc. art. Schultheis Edgeler navodi da nije upitno da svi želimo da TTF dobije što mu pripada, 
da se završi projekt, te da u ovoj borbi sudjelujemo zajedničkim snagama. Doc. art. Schultheis 
Edgeler napominje da Dekanica Fakulteta želi isto, ali nas obavještava da bitka neće biti 
jednostavna budući da postoji mogućnost da će neko tijelo temeljem dokumentacije zaključiti 
nešto što nama možda neće ići u prilog. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Ani Sutlović. 
Izv. prof. dr. sc. Sutlović napominje da je potrebno uzeti u obzir da su prije vrijedili drugi 
zakoni. TTF ima prekrasnu suradnju s djelatnicima FKIT-a, koji do sada nije održao niti jednu 
sjednicu svog Vijeća vezano uz navedenu problematiku. Izv. prof. dr. sc. Sutlović ističe da bi 
bila šteta rušiti kvalitetne međuljudske odnose zbog stava jedne osobe, odnosno dekana prof. 
dr. sc. Bolanče. 
Dekanica Fakulteta napominje da je sama ostvarila veliki broj radova u suradnji s 
'organičarima' s FKIT-a, te da je Zavod za organsku kemiju najrelevantniji Zavod na FKIT-u 
prema scijentometrijskim pokazateljima. Mnogi naši nastavnici surađuju s djelatnicima s FKIT-
a i takva suradnja nikada nije bila sporna. Dekanica Fakulteta ističe da je imala priliku 
razgovarati s dekanom prof. dr. sc. Bolančom prije dodjele Rektorovih nagrada, te da joj je 
prof. dr. sc. Bolanča napomenuo da više samostalno ne može donositi odluke, te će po pitanju 
spornih odnosa između naših institucija poštivati odluke svog Fakultetskog vijeća. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Bischof.  
Prof. dr. sc. Bischof napominje da je Ministarstvo tražilo da se Dekanica izjasni da li izjavu 
prof. dr. sc. Zelića smatra važećom, budući da je sadašnji čelnik FKIT-a osporava. Prof. dr. sc. 
Bischof moli Dekanicu Fakulteta da pred članovima Vijeća iznese što je odlučila, odnosno da li 
će suportirati voditelja projekta i bivšu dekanicu TTF-a ili će poduprijeti čelnika duge institucije. 
Dekanica Fakulteta ponavlja da se Ministarstvu neće očitovati davanjem dodatne izjave o 
pravovaljanosti izjave dekana prof. dr. sc. Zelića.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Goranu Hudecu. 
Prof. dr. sc. Hudec ističe da mu je drago da je prof. dr. sc. Rogale precizno i jasno rekao kako 
treba postupiti, te napominje da u potpunosti podržava njegov stav. Prof. dr. sc. Hudec 
predlaže da se kontaktira prof. dr. sc. Vuljanić, te da ga se zatraži za pomoć budući da je prof. 
dr. sc. Vuljanić sudjelovao u svim tim procesima. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Antoneti Tomljenović. 
Prof. dr. sc. Tomljenović napominje da je održana rasprava bila dobra i konstruktivna u smjeru 
otvaranja pitanja koja možda nisu javno diskutirana, u  svrhu opstojnosti TTF-a, izgradnje i 
opremanja zgrade, odnosno završetka projekta te našeg ujedinjavanja u rješavanju problema. 
Prof. dr. sc. Tomljenović ističe da uvažava sva iznesena mišljenja prethodnih dekana, prof. 
emeritusa dr. sc. Soljačića, prof. dr. sc. Rogalea i prof. dr. sc. Bischof, ali i mišljenje izv. prof. 
dr. sc. Sutlović u smislu održavanja dobronamjernih i ljudskih odnosa sa FKIT-om. Činjenica 
da dekan prof. dr. sc. Bolanča nastupa na ovaj način, treba nas pozicionirati u određenom 
smjeru, no postoji mogućnost da se radi i o imputima sa više razine zbog političkih i drugih 
razloga. Prof. dr. sc. Tomljenović naglašava da treba sačuvati zdrav razum, vjerovati stručnom 
timu te surađivati. 
Dekanica Fakulteta zahvaljuje svima koji su sudjelovali u raspravi. 
Prof. dr. sc. Pušić moli Dekanicu Fakulteta da javno iznese zaključak današnje sjednice, 
odnosno da potvrdi da li će postupati kao što je predložio prof. dr. sc. Rogale. Dekanica 
Fakulteta potvrđuje da će postupati na način koji je prof. dr. sc. Rogale predložio. 
 
 

Ad 2 
Razno 

 
Po ovoj točci Dnevnog reda nema obavijesti. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća završena je u 12 sati i 10 minuta.   
 
 
 
 
 
 
    Zapisnik sastavila:                                                                                           Dekanica: 
 
 
_____________________                                                             _______________________ 
Renata Budanec, mag. iur                                                                  Prof. dr. sc. Gordana Pavlović 


